
 

 

Zápisnica  
zo XIV. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúčka, 

konaného dňa 26. marca 2025. 
 
 

Prítomní:   Mikuláš Mašlej - starosta obce 
PhDr. Anna Hermanovská, RNDr. Marcel Tkáč, Peter Marcin, Anna 
Sopková - poslanci 

 
Neprítomní:   Mgr. Lenka Sokol, Andrej Havrila  - poslanci (PN) 
 
Verejnosť:  viď prezenčná listina  
 
Program zasadnutia: 
 

1. Otvorenie a schválenie programu rokovania 
2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 
3. Informácia o plnení uznesení 
4. Návrh na schválenie memoranda o partnerstve a spolupráci – Nadácia PSK pre podporu 

rodiny 
5. Delegovanie zástupcu zriaďovateľa do Rady školy pri MŠ Lúčka 
6. Schválenie žiadosti o dotácie na základe VZN 
7. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2024 
8. Správa o vykonanej kontrole – kontrola prevodov nehnuteľ. majetku obce Lúčka v roku 

2024 
9. Informácia o možnosti podania žiadosti prostredníctvom MAS Topoľa na projekt 

„Bezpečne na cestách v obci Lúčka“ 
10. Informácia o možnosti podania žiadosti prostredníctvom Enviromentálneho fondu na 

projekt „Nákup traktora a príslušenstva k traktoru“ 
11. Prerokovanie zloženia komisií pri Obecnom zastupiteľstve v Lúčke zmena a doplnenie 
12. Interpelácie poslancov 
13. Rôzne 
14. Záver 

 
K bodu 1. Otvorenie a schválenie programu rokovania 
Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a celé aj viedol starosta obce Mikuláš Mašlej. Privítal 
všetkých prítomných a skonštatoval, že sú prítomní 4  poslanci a obecné zastupiteľstvo je 
uznášania schopné. Zo zasadnutia sa ospravedlnili poslanci p. Mgr. Lenka Sokol, p. Andrej 
Havrila, p. Ing. Katarína Hliboká – hlavný kontrolór obce, Daniela Pšenáková – zamestnanec 
obce 
Starosta predložil na schválenie návrh programu XIV. zasadnutia OZ. K návrhu programu neboli 
žiadne pripomienky. Všetci poslanci hlasovali za predložený návrh. 
 

HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
4 

PhDr. Anna Hermanovská, RNDr. Marcel Tkáč, Peter Marcin,  
Anna Sopková  

Za  
4 

PhDr. Anna Hermanovská, RNDr. Marcel Tkáč, Peter Marcin,  
Anna Sopková  

Proti 0  

Zdržal sa 0  
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke schválilo program rokovania XIV. zasadnutia OZ. 
 
K bodu 2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 
 
Starosta určil zapisovateľku zápisnice a overovateľov zápisnice: 
 
Zapisovateľka:   Anna Sopková 

 
Overovatelia zápisnice:  Anna Sopková 
     RNDr. Marcel Tkáč 



 

 

Poslanci zvolili členov návrhovej komisie: 
 
Návrhová komisia:    PhDr. Anna Hermanovská 
      RNDr. Marcel Tkáč   
      Peter Marcin    
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
4 

PhDr. Anna Hermanovská, RNDr. Marcel Tkáč, Peter Marcin,  
Anna Sopková  

Za  
4 

PhDr. Anna Hermanovská, RNDr. Marcel Tkáč, Peter Marcin,  
Anna Sopková  

Proti 0  

Zdržal sa 0  
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 
K bodu 3. Informácia o plnení uznesení 
Starosta obce predniesol informáciu o plnení uznesení Obecného zastupiteľstva ku dňu 
26.03.2025.      v závere skonštatoval, že všetky prijaté uznesenia sú splnené, resp. sa priebežne 
plnia. 
(Materiál je prílohou zápisnice) 

HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
4 PhDr. Anna Hermanovská, RNDr. Marcel Tkáč, Peter Marcin,  

Anna Sopková  
Za  

4 
PhDr. Anna Hermanovská, RNDr. Marcel Tkáč, Peter Marcin,  
Anna Sopková  

Proti 0  

Zdržal sa 0  
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke vzalo na vedomie informáciu starostu obce o stave plnenia 
uznesení (uz. č. 92/14/2025). 
Uznesenie bolo prijaté. 
      
K bodu 4. Návrh na schválenie memoranda o partnerstve a spolupráci – Nadácia PSK 
pre podporu rodiny 
  Starosta obce informoval poslancov o liste  Nadácie PSK na podporu rodiny, ktorým  sa dáva 
možnosť riešiť krízovú situáciu v prípade mimoriadnej udalosti s potrebou „krízovej“ finančnej 
pomoci. Schválením a podpisom memoranda sa obec stáva súčasťou nadačného fondu 
a zaplatením  poplatku - vkladu za daný kalendárny rok  - ide o 0,10 eur  na rok za občana s 
trvalým pobytom v obci Lúčka stanovená na základe údajov Štatistického úradu SR, ktoré tvoria 
podklad pre určenie výšky podielových daní na príslušný kalendárny rok .  Schválenie 
memoranda a úhrada ročného poplatku nás oprávňujú uchádzať sa o finančné prostriedky z 
Nadačného fondu, ktorý je určený na riešenie krízových situácií na území našej obce.  
(Materiál je prílohou zápisnice) 

HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
4 

PhDr. Anna Hermanovská, RNDr. Marcel Tkáč, Peter Marcin,  
Anna Sopková  

Za  
4 

PhDr. Anna Hermanovská, RNDr. Marcel Tkáč, Peter Marcin,  
Anna Sopková  

Proti 0  

Zdržal sa 0  
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke schválilo Memorandum o partnerstve a spolupráci a schválilo aj 
úhradu ročného poplatku vo výške 0,10 EUR n a rok a občana s trvalým pobytom v obci Lúčka 
(uz. č. 93/14/2025). 
Uznesenie bolo prijaté. 
  



 

 

K bodu 5. Delegovanie zástupcu zriaďovateľa do Rady školy pri MŠ Lúčka 
Starosta obce predniesol návrh na zástupcu za zriaďovateľa do Rady školy pri MŠ Lúčka –  
RNDr. Marcel Tkáč. Žiadny iný návrh nebol prednesený. 
 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
4 

PhDr. Anna Hermanovská, RNDr. Marcel Tkáč, Peter Marcin,  
Anna Sopková  

Za  
3 

PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin,  
Anna Sopková  

Proti 0  

Zdržal sa 1 RNDr. Marcel Tkáč 
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke schválilo do Rady školy pri Materskej škole v Lúčke RNDr. Marcela 
Tkáča (uz. č. 94/14/2025) 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
K bodu 6. Schválenie žiadosti o dotácie na základe VZN 
Starosta obce informoval poslancov obce o počte podaných žiadostí o dotáciu z rozpočtu obce 
na rok 2025. V lehote boli podané dve žiadosti o dotáciu obce a to :  TJ TOPĽAN LÚČKA, ktorí 
žiadali dotáciu vo výške 2500,-eur a OBČIANSKE ZDRUŽENIE TOPĹANSKÁ LÚČKA, ktoré žiadalo 
dotáciu vo výške 700,-eur. O dotáciu sa uchádzali aj členovia ZO JDS Lúčka, ale nie formou 
oficiálnej žiadosti, ale iba písomnej žiadosti, keďže nemajú vlastné IČO.  ZO JDS Lúčka bola 
starostom obce prisľúbená pomoc pri realizácií ich aktivít. Konkrétna čiastka nebola určená. 
V rozpočte obce bola na dotácie určená čiastka 2500,-eur. 
Starosta predniesol návrh na prerozdelenie dotácie pre oprávnených žiadateľov nasledovne : 
TJ TOPĽAN LÚČKA–2200,- eur a OBĆIANSKE ZDRUŽENIE TOPĽANSKÁ LÚĆKA–300,-eur 
Za tento starostom prednesený návrh sa nehlasovalo. 
Vzhľadom k tomu, že zo strany niektorých poslancov - p. Marcin, p. Sopková boli vznesené 
pripomienky k návrhu prerozdelenia dotácií predneseného starostom obce, boli dané zo strany 
poslancov ďalšie dva návrhy na rozdelenie dotácií. 
 
Druhý návrh predniesol p. poslanec Peter Marcin – pre ZO JDS Lúčka  -600,-eur 
- TJ TOPĽAN LÚČKA -1 300,-eur- OBČIANSKE ZDRUŽENIE TOPĽANSKÁ LÚČKA –600,-eur 
 
HLASOVANIE (návrh poslanca Petra Marcina): 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
4 

PhDr. Anna Hermanovská, RNDr. Marcel Tkáč, Peter Marcin,  
Anna Sopková  

Za 2 Peter Marcin, Anna Sopková  
Proti 2 PhDr. Anna Hermanovská, RNDr. Marcel Tkáč 

Zdržal sa 0  
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 
Tretí návrh predniesol p. poslanec RNDr. Marcel Tkáč -  pre TJ TOPĽAN LÚČKA –1 950,- eur     
a - OBČIANSKE ZDRUŽENIE TOPĹANSKÁ LÚČKA – 550,- eur 
 
HLASOVANIE (návrh poslanca RNDr. Marcela Tkáča): 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
4 PhDr. Anna Hermanovská, RNDr. Marcel Tkáč, Peter Marcin,  

Anna Sopková  
Za 2 PhDr. Anna Hermanovská, RNDr. Marcel Tkáč 
Proti 2 Peter Marcin, Anna Sopková 

Zdržal sa 0  
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke neschválilo ani jeden z predložených návrhov na rozdelenie 
dotácií z rozpočtu obce na rok 2025.  
 
Uznesenie nebolo prijaté. 



 

 

 
K bodu 7. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2024 
Vzhľadom na ospravedlnenú neprítomnosť hlavnej kontrolórky bol na prečítanie správy o 
kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2024 poverený starosta obce, ktorý ju aj 
poslancom prečítal.  
(Materiál je prílohou zápisnice) 
 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
4 

PhDr. Anna Hermanovská, RNDr. Marcel Tkáč, Peter Marcin,  
Anna Sopková  

Za  
4 

PhDr. Anna Hermanovská, RNDr. Marcel Tkáč, Peter Marcin,  
Anna Sopková  

Proti 0  

Zdržal sa 0  
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke vzalo na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky 
za rok 2024 (uz. č. 95/14/2025). 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
K bodu 8. Správa o vykonanej kontrole – kontrola prevodov nehnuteľ. majetku obce 
Lúčka v roku 2024 
Aj túto správu predniesol poslancom starosta obce.  
(Materiál je prílohou zápisnice) 
 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
4 

PhDr. Anna Hermanovská, RNDr. Marcel Tkáč, Peter Marcin,  
Anna Sopková  

Za  
4 

PhDr. Anna Hermanovská, RNDr. Marcel Tkáč, Peter Marcin,  
Anna Sopková  

Proti 0  

Zdržal sa 0  
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke vzalo na vedomie Správu o vykonanej kontrole – kontrola 
prevodov nehnuteľ. majetku obce Lúčka v roku 2024 (uz. č. 96/14/2025). 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
K bodu 9. Informácia o možnosti podania žiadosti prostredníctvom MAS Topoľa na 
projekt „Bezpečne na cestách v obci Lúčka“ 
Starosta informoval poslancov o možnosti podania žiadosti na získanie finančnej podpory 
prostredníctvom MAS Topoľa na projekt – „Bezpečne na cestách v obci Lúčka“, predstavil projekt, 
ktorým, by v obci pribudol kamerový systém na hlavnej ceste pri autobusových zastávkach a 
došlo, by aj k násvieteniu   obidvoch prechodov pre chodcov. 
Obecné zastupiteľstvo súhlasilo s podaním žiadosti, ak budú oprávnené všetky výdavky 
projektu, tak aby obec nedoplácala z vlastných, keďže na projekt je 0 % spoluúčasť.  
 

HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
4 PhDr. Anna Hermanovská, RNDr. Marcel Tkáč, Peter Marcin,  

Anna Sopková  
Za 3 PhDr. Anna Hermanovská, RNDr. Marcel Tkáč, Anna Sopková  
Proti 0  

Zdržal sa 1 Peter Marcin 
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 



 

 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčke zobralo na vedomie informáciu starostu obce o možnosti podania 
žiadosti prostredníctvom MAS Topoľa na projekt: „Bezpečne na cestách v obci Lúčka“ a schválilo 
podanie žiadosti v rozsahu oprávnených nákladov na projekt (uz. č. 97/14/2025) 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
K bodu 10. Informácia o možnosti podania žiadosti prostredníctvom 
Enviromentálneho fondu na projekt „Nákup traktora a príslušenstva k traktoru“ 
Starosta informoval poslancov o možnosti podania žiadosti v rámci Rozvoja odpadového 
a obehového hospodárstva  na nákup traktora a príslušenstva k traktoru prostredníctvom 
Enviromentálneho fondu. Projekt ma riešiť „nákup traktora, návesu – vlečky nosnosť do 3 T, 
štiepkovač za traktorom a mulčovač“. Predpokladaná hodnota nákupu techniky na tomto 
projekte by bola cca do 60 tisíc eur, pričom spoluúčasť na projekte by bola 1 % z oprávnených 
nákladov projektu.   
Pri tomto bode prebehla diskusia: 
- p. Sopková – „Je rozumné, aby sme aj napriek upozorneniam hlavnej kontrolórky na súčasnú 
zadĺženosť obce riešili také projekty, ktoré nás nútia žiadať z banky preklenovacie úvery, ktoré 
síce dlh obce nenavyšujú, ale podľa môjho názoru sú pre nás riziko. ? Kto by na tomto traktore 
pracoval, staral sa o neho? Tu nadviažem aj na už viackrát navrhovanú požiadavku, aby sme v 
obci mali „správcu“, ktorý by vykonával všetky práce, ktoré súvisia so zveľaďovaním obce a mal, 
by na starosti aj záhradnú techniku v obci. Treba opakovane hľadať zdroje v rozpočte pre túto 
pozíciu aspoň na polovičný úväzok. 
- p. Marcin - „ O aký druh traktora sa jedná? Kde bude traktor uskladnený? Kto na ňom bude 
pracovať?  Nepáči sa mi, že aj napriek aktuálnej zadĺženosti obce, nesplácaniu úveru sa stále 
zaoberáme myšlienkami čerpania ďalších aj keď vraj len preklenovacích úverov. Nastavme si 
systém splácania úverov a odĺženia obce, aby sme sa mohli do budúcna uchádzať o projekty 
prospešné pre obec. Dlhy z minulosti nás stále dobiehajú.“ 
- p. RNDr. Tkáč – „Mali, by sme sa do výziev,  ktoré majú 0-lovú alebo 1% spoluúčasť zapájať a 
využívať ponúkané možnosti“.  „Nerozumiem postoju niektorých z Vás, že ak môžeme niečo 
získať zadarmo, prečo to nechceme skúsiť“, ak prijmeme „správcu“ čo mu dáme ako nástroj.  
- tu došlo k vysvetľovaniu poslancov p. Marcin a p. Sopková, že preklenovacie úvery sú tiež len 
úvery  a aj malá chyba pri realizácii projektu môže byť pre nás riziko. 
  Starosta -  dal, že aj menšie obce sa do tohto projektu zapájajú, lebo je to výhodne a využite 
je celoročné aj v zimnom období. 
Po všeobecnej diskusií k tomuto bodu starosta dal hlasovať –či sa žiadosť má vypracovať a 
odoslať. 
 
HLASOVANIE:  

 Počet Poslanci 

Prítomní 
4 

PhDr. Anna Hermanovská, RNDr. Marcel Tkáč, Peter Marcin,  
Anna Sopková  

Za 2 PhDr. Anna Hermanovská, RNDr. Marcel Tkáč 
Proti 2 Peter Marcin, Anna Sopková 

Zdržal sa 0  
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke neschválilo podanie žiadosti na projekt: „Nákup traktora 
a príslušenstva k traktoru“ prostredníctvom Environmentálneho fondu. 
Uznesenie nebolo prijaté. 

 

K bodu 11. Prerokovanie zloženia komisií pri Obecnom zastupiteľstve v Lúčke 
(zmena a doplnenie) 
Pri tomto bode starosta informoval poslancov o nutnosti zmeny a doplnenia členov do 
jednotlivých komisií, v ktorých pozíciu zastávala aj bývalá poslankyňa p. Ing. Galiková Mária. 
Poslanci navrhli, aby sa tento bod programu presunul na najbližšie zastupiteľstvo, kde by boli 
prítomní všetci poslanci vrátane nového poslanca ako náhradníka p. Jána Kaňucha, ktorý ešte 
nemá zložený poslanecký sľub. 
 
K bodu 12. Interpelácie poslancov 
V tomto bode nás p. Sopková informovala o podaných žiadostiach na získanie grantu, ktoré boli 
odoslané cez obec. Ide o granty, ktoré nepotrebujú prefinancovanie, lebo po úspešnom výsledku 
obec získa grant na účet a následne môže plniť ciele, ktoré boli projektom spracované. Ide o 
tieto 3 projekty: 



 

 

- Podpora revitalizácie verejných priestranstiev a vnútroblokov v obytných zónach miest a obcí 
Slovenska – grantový program Prvej stavebnej sporiteľne. V projekte s názvom „EkoAmfiteáter 
– kultúra v harmónii s prírodou!“ sme žiadali o grant na prestrešenie amfiteátra. 
- Grantový program Spoločne pre región vyhlásený Nadáciou U.S.Steel sme poslali žiadosť o 
získanie grantu s projektom, ktorý má názov „Zdravé telo, zdravý duch – dýchajme čistý 
vzduch“ na zakúpenie exteriérových cvičebných prvkov. 
- Grantový program Nadácie ZSE „Mením zeleň!“ sme odoslali žiadosť na získanie grantu s 
projektom, ktorý má názov „Komunitná oáza harmónie!“ - sebestačná terapeutická záhrada, 
ktorá spojí ovocnú a liečivú záhradu s prvkami na oddych a podporí ekologické myslenie. 
O výsledkoch hodnotenia jednotlivých žiadostí Vás budeme priebežne informovať. 
 
K bodu 13. Rôzne 
- p. Miháľ Ján – dožadoval sa aktuálnej informácie ohľadom vybudovania čističky, ako pokračujú 
rokovania s obcou Kračúnovce.   
Starosta prisľúbil prezistenie aktuálnej situácie po rokovaniach s obcou Kračúnovce. 
- aplikácia INFOÚRAD nefunguje.  
Starosta prisľúbil kontrolu systému. 
- odporúča, aby sa cez nejaký projekt začala riešiť výmena stolov a stoličiek v sále Ocú, lebo ich 
stav je katastrofálny 
- p. Sopková – vzhľadom na mimoriadnu situáciu a vyhlásenými núdzovými opatreniami s 
krívačkou a slintačkou sa pýtala na chýbajúce zverejnenie týchto mimoriadnych opatrení na 
webovej stránke obce. 
- sťažnosť viacerých občanov obce na veľký neporiadok na pozemku pred „Berteho – Fečoví“. 
Navrhujeme vstúpiť do jednania s užívateľom tohto pozemku a začať s vývozom betónového a 
dreveného odpadu zhromaždeného na pozemku. Kazí to veľmi dojem pri vstupe do obce a na 
obecný úrad. 
- p. Sopková predniesla návrh na posunutie informácií ohľadom možnosti čerpania dotácií cez 
PSK, cez ktorého výzvy môže podávať žiadosti aj farský úrad pre našu filiálku a náš kostol v 
Lúčke v prípade opráv, výmeny okien, revitalizácia verejného priestoru okolo kostola, 
vykurovanie kostola a pod. Navrhla, aby tieto možnosti boli posunuté farskej rade, aby sme 
vedeli ušetriť vlastné zdroje od veriacich a využívať na tieto účely granty a dotácie, ktoré sú na 
to určené. 
- p. Sopková pýtala sa na stav prípravných prác v areáli MŠ, ktoré je potrebné urobiť pred 
realizáciou projektov  Ekoučebne a Dažďovej záhrady, na ktoré získalo granty Občianske 
združenie Topľanská Lúčka.  
Starosta potvrdil, že v najbližších dňoch sa prípravné práce budú v areáli MŠ vykonávať. 
- p. Sopková, p. Mihaľ sa pýtali na „Čiernu stavbu“ charakter rodinného domu na pozemku nad 
Fečovými. Nie je to v poriadku, ak s tým obec nič nerobí, je potrebné túto stavbu nahlásiť na 
potrebné úrady  a postupovať v súlade so zákonom. 
- informácia od starostu, že najbližšie mimoriadne zastupiteľstvo bude zvolané po príchode 
budúceho poslanca p. Jána Kaňucha zo zahraničia na zloženie poslaneckého sľubu 
 

K bodu 14. Záver 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu sa starosta poďakoval všetkým za účasť na rokovaní     
XIV. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lúčke a ukončil ho. 
  

 

Zapísala:  Anna Sopková 

 

OVEROVATELIA ZÁPISNICE: 

 

Anna Sopková     ........................................................ 
  

 

RNDr. Marcel Tkáč     ........................................................  


